
Messenger møde 
Raceledelsen for Curly Coated Retriever, mandag den 30. november 2020 
 
Deltagere: Mette Wolff Levinsen, Lise Mortensen, Jens M. Jensen, Michael Wolff Levinsen, 
Bente Wischmann (ref.). 
 
Ad 1) Orientering ved formanden  

Der afventes tilbagemelding fra DRK om mulighed for at afholde årsmødes online. 
 
Der er kommet et forslag til behandling på årsmødet fra Janne og Ingelise. Det 
omhandler Årets hund - point og krav til udnævnelsen. Forslaget skal til afstemning 
på årsmødet, da det er modtaget som et forslag. Dette er bekræftet af DRK. 
Traditionelt er det den siddende raceledelse, der beslutter, hvordan point skal 
tildeles, samt hvordan krav til årets vindere er fordi disse er uofficielle titler.  
Raceledelsen diskuterede således konsekvensen af en mulig tilslutning til det 
indkomne forslag. Raceledelsen har flere indsigelser til forslaget og finder det derfor 
utilfredsstillende at skulle administrer det fremover, hvis det bliver vedtaget. 
 
Raceledelsen stiller et forslag til behandling på årsmødet, hvoraf det fremgår at den 
til enhver tid siddende raceledelse bestemmer kriterier for uddeling af de uofficielle 
titler.  
 

Ad 2) Nyt fra kassereren 
 Intet nyt 
 
Ad 3) Evt. 

Efter mødets afholdelse er det blevet klart at den første tilbagemelding fra DRK 
angående det indkomne forslag (beskrevet her ovenfor) ikke omhandler et sådant 
forslag om et emne, der ikke direkte er rettet mod ændringer i racens vedtægter. 
Forslaget vil derfor blive behandlet under evt. til kommende årsmøde. 
 

Næste møde bliver ad hoc på Messenger 


